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Reservation

Undertecknad lämnar härmed in en reservation mot budgetramen för 2025-2026 som

Kommunfullmäktige beslutade vid mötet den 17 juni 2024 i Porjus

Motivering.

Den budgetram som har beslutats bör revideras med nya budgetberedningar under

hösten inför nästa KF den 4 november. Eftersom tertialrapport 1 per den 30 april

visar på ett underskott med -6,230 mil. för 2024-4

Investeringsbudgeten som presenteras har stora brister eftersom
investeringsvolymen inte är på den nivå som kommer att täcka kostnaden fÖr bl.a.

färdigställande av skolan i Vuollerim samt reningsverket i Kvikkjokk for att ta några

exempel. budgetbeslut

Efter att tertialrapport 2.redovisats bör det finnas goda forutsättningar för att erhålla

en budget i balans inför 2025.

Mot ovanstående anser undertecknad därför att budgetramen för 2025-2026 och

investeringsbudgeten för 2025 återremitteras för att därigenom erhålla ett bättre

beslutsunderlag inför kommande budget 2025
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Reservation

Undertecknad lämnar härmed in en reservation mot de budgetförslag som

Kommunfullmäktige beslutade vid mötet den 17 juni 2024 i Porjus

Motivering.

Den driftbudget som har beslutat bör revideras med nya budgetberedningar under

hösten inför nästa KF den 4 november. Eftersom tertialrapport 1 per den 30 april

visar på ett underskott med -6,230 mil. för 2024-4 detta är en stor skillnad mot 2023-4

där överskottet var på 5,654 milj. skillnad minus 11,884 milj. under samma

tidsperiod januari - april.

lnvesteringsbudgeten Som presenteras har stora brister eftersom

investeringsvolymen inte är på den nivå som kommer att täcka kostnaden för bl.a.

skolan i Vuollerim och reningsverket i Kvikkjokk för att ta några exempel.

Projektet skolan Vuollerim saknar en fullständig finansiering på uppemot. 7 milj. med

bl.a. omflyttning av utrustning i samband med projektet.

Reningsverket Kvikkjokk där bör investering uppgraderas med ca. 4 miljoner,

Därför bör investeringsbudgeten utökats med totalt 11 miljoner inför 2025

Mot ovanstående anser undertecknad därför drift och investeringsbudgeten för 2025

återremitteras för att därigenom erhålla ett bättre besluts underlag. Efter att

tertialrapport 2.redovisats bör det finnas goda förutsättningar för att erhålla en budget

i balans inför 2025.
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Från:
Tiil:
Ärende:
Datum:

Tommv Isaksson-Rensfeldt

Marcus Sjagoo

Reservation fjk
den 17 juni 2024 L7i20i5L

Framtid I Jokkmokk reserverar sig mot lorslag att återremittera ärende av forsäljning
Jokkmokk l0:80, Hotell Jokkmokk.
Risken att återgå till en forhandling som redan genomforts enligt dom forutsättningar vi
har att forhålla oss till, är att vi riskerar att forsäljning inte blir av och vitappar möjligheten
att lösgöra medel lor de stora investeringar vi vet väntar samtidigt som vi med utebliven
forsäljning tvingas till ytterligare stora investeringar i fastigheten i fråga.
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Reservation


Undertecknad lämnar härmed in en reservation mot budgetramen för 2025-2026 som


Kommunfullmäktige beslutade vid mötet den 17 juni 2024 i Porjus


Motivering.


Den budgetram som har beslutats bör revideras med nya budgetberedningar under


hösten inför nästa KF den 4 november. Eftersom tertialrapport 1 per den 30 april


visar på ett underskott med -6,230 mil. för 2024-4


Investeringsbudgeten som presenteras har stora brister eftersom
investeringsvolymen inte är på den nivå som kommer att täcka kostnaden fÖr bl.a.


färdigställande av skolan i Vuollerim samt reningsverket i Kvikkjokk for att ta några


exempel. budgetbeslut


Efter att tertialrapport 2.redovisats bör det finnas goda forutsättningar för att erhålla


en budget i balans inför 2025.


Mot ovanstående anser undertecknad därför att budgetramen för 2025-2026 och


investeringsbudgeten för 2025 återremitteras för att därigenom erhålla ett bättre


beslutsunderlag inför kommande budget 2025
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Reservation


Undertecknad lämnar härmed in en reservation mot de budgetförslag som


Kommunfullmäktige beslutade vid mötet den 17 juni 2024 i Porjus


Motivering.


Den driftbudget som har beslutat bör revideras med nya budgetberedningar under


hösten inför nästa KF den 4 november. Eftersom tertialrapport 1 per den 30 april


visar på ett underskott med -6,230 mil. för 2024-4 detta är en stor skillnad mot 2023-4


där överskottet var på 5,654 milj. skillnad minus 11,884 milj. under samma


tidsperiod januari - april.


lnvesteringsbudgeten Som presenteras har stora brister eftersom


investeringsvolymen inte är på den nivå som kommer att täcka kostnaden för bl.a.


skolan i Vuollerim och reningsverket i Kvikkjokk för att ta några exempel.


Projektet skolan Vuollerim saknar en fullständig finansiering på uppemot. 7 milj. med


bl.a. omflyttning av utrustning i samband med projektet.


Reningsverket Kvikkjokk där bör investering uppgraderas med ca. 4 miljoner,


Därför bör investeringsbudgeten utökats med totalt 11 miljoner inför 2025


Mot ovanstående anser undertecknad därför drift och investeringsbudgeten för 2025


återremitteras för att därigenom erhålla ett bättre besluts underlag. Efter att


tertialrapport 2.redovisats bör det finnas goda förutsättningar för att erhålla en budget


i balans inför 2025.
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Tiil:
Ärende:
Datum:


Tommv Isaksson-Rensfeldt


Marcus Sjagoo


Reservation fjk
den 17 juni 2024 L7i20i5L


Framtid I Jokkmokk reserverar sig mot lorslag att återremittera ärende av forsäljning
Jokkmokk l0:80, Hotell Jokkmokk.
Risken att återgå till en forhandling som redan genomforts enligt dom forutsättningar vi
har att forhålla oss till, är att vi riskerar att forsäljning inte blir av och vitappar möjligheten
att lösgöra medel lor de stora investeringar vi vet väntar samtidigt som vi med utebliven
forsäljning tvingas till ytterligare stora investeringar i fastigheten i fråga.
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